
Dr. Lukács László György
országgyűlési képviselő

1k tizágca ji iWo~?

`

i ivatala

ímanySZrtirr :

	

( e` °'

Érkwett 2015 SZEPT

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Búcsút inthetünk a sikondai Bányászati Utókezel ő és Éjjeli Szanatóriumnak? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Baranya megyei Komló közelében, fest ő i környezetben található Sikonda. Alig néhány ház,

tiszta levegő , csend - minden megadatott itt, amire egy gyógyulni vágyó embernek szükség e

lehet . Nem hiába m űködik Sikondán több évtizede a Bányászati Utókezel ő és Éjjeli

Szanatórium. Az intézményben korábban bányászok vehették igénybe a különféle

gyógyászati kezeléseket, manapság - a bányabezárások következtében - megváltozott a

vendégkör, így most a környéken élők kezeltetik itt magukat . Az intézmény eddigi működése

példa értékű volt. A kórházi adósságállomány állandó növekedése mellett az intézmény

sikeresen megküzdött az adósságok növekedésével, gazdasági és szakmai működése kiváló és

stabil volt . Egész addig, ameddig - talán sanda szándékból - szemet nem vetett rá - az

egyébként komoly adóssággal küzd ő és mindeközben orvosokat messze az átlag orvos i

fizetést felülmúló bérért foglalkoztató - Komlói Egészségcentrum . Az állandó integráció s

próbálkozások a dolgok jelenlegi állás szerint sikerrel jártak .



Dr. Zombor Gábor egészségügyért felel ős államtitkár úr 2015 . szeptember 9-én kelt – bár már

augusztus 31-i hatállyal felmentését kérte - 40875-2/2015/EIFF . iktatószámú egyes

egészségügyi intézmények integrációjára vonatkozó döntési javaslata alapján a sikonda i

Bányászati Utókezelő és Éjjeli Szanatórium (továbbiakban : BUESZ) integrációs folyamatát

Balog Zoltán Miniszter úr jóváhagyta . Ezzel véglegesen „pecsét” került az intézmény sorsára .

Az integráció előtt mind a sikondai intézmény vezetése, mind a lakosság értetlenül áll .

Érdekes, hogy az integráció egy olyan komoly adóssággal rendelkez ő intézménnyel történne,

mint a Komlói Egészségcentrum. A sikondai BUESZ kiválóan gazdálkodó és egyedülálló

intézmény volt, melynek integrációja révén komoly szakmai visszaesés következhet be .

Korábban az intézmény integrációjával kapcsolatosan már az Országgy űlés plénuma 2015 .

április 13-án előtt kérdeztük Miniszter urat.

Mindezekre tekintettel a következő kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát :

- Mi indokolta a sikondai BUESZ integrációját a Komlói Egészségcentrumba ?

- Miért változott meg az Államtitkárság véleménye, ahhoz képest, amit korábba n
az országgyű lés falai között tárt a nyilvánosság elé ?
Milyen ütemben és milyen lépések mentén fog végbe menni az integráció ?

- Mekkora tervezett haszonnal, illetve veszteséggel fog járni a Komlói
Egészségcentrumnál vagy a sikondai BUESZ-nál az integráció ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 16 .

Tisztelettel :

r. Lukács László György
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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